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»دنیای هوادار« یاد و خاطره شهدا به ویژه شهید علیرضا اکرمیه  که برادرش 
»محمد« ازبزرگان عرصه فرهنگ،هنر و ورزش به او پیوست را گرامی میدارد

اصناف  اتاق  نظارت  و  بازرسی  رئیس  میرشکار،  کامران 
فردیس گفت: بیشترین تخلف در واحدهای صنفی لوازم 
آرایشی و بهداشتی ،پوشاک و کیف و کفش بوده است، 
بازرسان اتاق اصناف و صمت شهرستان به همراه هلال 
احمر فردیس طی این مدت ۶۵۰ واحد صنفی بازدید کردند.

رئیس بازرسی و نظارت اتاق اصناف فردیس گفت: برای 
شهرستان  اتحادیه   ۱۹ کرونایی  های  محدودیت  اعمال 
فردیس در ۱۹ منطقه تقسیم بندی شد که در تعطیلی 

صنوف با اتاق اصناف همکاری داشتند.
میرشکار افزود:  در این مدت  یک واحد عرضه مرغ به دلیل 
رعایت نکردن اصول بهداشتی با دستور دادستان عمومی و 
انقلاب فردیس و کمک اطلاعات سپاه و اماکن فردیس 

پلمب شد، تمام واحد های صنفی با توجه به افزایش آمار 
مبتلایان کرونا، بیش از پیش موظف به رعایت پروتکل 

های بهداشتی هستند.
میرشکار افزود:  گشت های روزانه از واحدهای صنفی به 
همراه بازرسان اتاق اصناف و صمت بازدید و تخلفات را 
بررسی می کنند در صورت تخلف ابتدا اخطار شفاهی و بعد 
اخطار کتبی و تکرار واحد صنفی پلمب خواهد شد، از شنبه 
هفته گذشته تا روز تاسوعای حسینی ۹۵ تن مرغ گرم در 

شهرستان فردیس توزیع شده است.
رئیس بازرسی و نظارت اتاق اصناف فردیس افزود: در شب 
تاسوعا از یک رستورانی در فردیس  مقداری مرغ فاسد 

کشف و معدوم شد.

»رئیس بازرسی و نظارت اتاق اصناف فردیس«:

۷۵ واحد صنفی در فردیس اخطار کتبی دریافت کردند

البرز

»فرماندار فردیس« مطرح کرد:

افراد حذف شده از شورای
 شهر فردیس می توانند به دیوان 

عدالت اداری شکایت کنند
فرماندار شهرستان فردیس با اشاره به حذف سه نفر از شورای 
شهر فردیس و جایگزینی با سه نفر دیگر، گفت: اگر هر یک 
از سه نفر حذف شده اعتراضی دارند می توانند به دیوان 
عدالت اداری مراجعه کنند تا با بررسی مستندات موضوع 

پیگیری شود.
اینکه هفته  به  اشاره  با  در گفت وگویی  اینانلو  ابوالفضل 
گذشته مراسم تحلیف اعضای دومین شورای شهر فردیس 
انجام شد، اظهار کرد: سه نفر از اعضایی که در لیست اولیه 
انتخاب شده  به عنوان منتخب مردم شهر فردیس  شورا 

بودند، حذف و سه عضو بعدی جایگزین آنها شده اند.
وی ادامه داد: بر اساس مستندات، گزارش ها و شکایات 
صورت گرفته، آرای سه نفر حذف شده بازشماری و در نهایت 
پس از تشکیل پرونده و بررسی مسائل پیش آمده در هیات 
نظارت شهرستان، استان و در نهایت هیات نظارت مرکزی، 
حذف آنها از لیست نهایی منتخبین شورای فردیس اتفاق 

افتاد.
وی توضیح داد: با برگزاری مراسم تحلیف جایگزینی سه 
نفر بعدی انجام شده و شورای به صورت رسمی کار خود 

را آغاز کرده است.
اینانلو تاکید کرد: اگر هر یک از سه نفر حذف شده اعتراضی 
دارند می توانند به دیوان عدالت اداری مراجعه کنند تا با 

بررسی مستندات موضوع پیگیری شود.
فرماندار شهرستان فردیس گفت: به جز شهر فردیس، سه 
نفر از اعضای شورای شهر مشکین دشت نیز از لیست نهایی 

اعضای شورا حذف و سه نفر بعدی جایگزین شده اند.

»فرمانده انتظامی شهرستان ساوجبلاغ« 
خبر داد:

دستگیری یک کلاهبردار
 1۵ ساله در البرز!

فرمانده انتظامی شهرستان ساوجبلاغ از دستگیری نوجوان ۱۵ 
ساله ای که با ترفند فروش اکانت بازی از شهروندان کلاهبرداری 
می کرد، خبر داد، سرهنگ علی سلیمانی در این خصوص گفت: 
در پی اعلام شکایت یکی از شهروندان مبنی بر اینکه فردی با 
وی از طریق تلگرام ارتباط برقرار کرده و با اعلام فروش اکانت 
بازی، از او مبلغی را کلاهبرداری کرده، بررسی موضوع در دستور 

کار پلیس فتا شهرستان ساوجبلاغ قرار گرفت.
وی افزود: در تحقیقات ماموران مشخص شد نوجوان ۱۵ ساله ای 
با طراحی اکانت بازی های رایانه ای در شبکه اجتماعی تلگرام با 
افراد ارتباط برقرار کرده و پس از جلب اعتماد آنان به بهانه فروش 
اکانت بازی با اخذ مبالغی اقدام به کلاهبرداری و کسب منفعت 

از این راه می کند.
سرهنگ سلیمانی اظهار کرد: ماموران پلیس فتا با اقدامات 
پلیسی، موفق به شناسایی فرد مورد نظر در این شهرستان شده 
و با هماهنگی قضائی وی را دستگیر و به مقر انتظامی منتقل 
کردند. این مسئول انتظامی تصریح کرد: متهم در بازجویی های 
صورت گرفته ابتدا منکر انجام هرگونه کلاهبرداری شد، اما پس 
از مواجهه با اسناد و مدارکی که در روند رسیدگی به پرونده 
کلاهبرداری به دست آمده بود، به ۱۲ فقره کلاهبرداری به ارزش 

تقریبی ۱۰۰ میلیون ریال از شهروندان اعتراف کرد.
فرمانده انتظامی شهرستان ساوجبلاغ با اشاره به معرفی متهم 
به دادسرا عنوان کرد: شهروندان به هیچ عنوان در فضای 
مجازی به افراد ناشناس اعتماد نکنند و در صورت مشاهده 
هرگونه موارد مشکوک مراتب را فورا از طریق سایت پلیس 
فتا به آدرس www.cyberpolice.irبخش مرکز فوریت  های 

سایبری قسمت ثبت گزارش مردمی در میان بگذارند.

مختلفی  بحران های  با  سال ها  طول  در  سلامت  نظام 
بحرانی  باید  را  کرونا  بحران  اما  کرده،  نرم  دست و پنجه 
فرابخشی دانست، وضعیت کرونا در کشور هر روز بحرانی تر 
می شود، در واقع همان بحرانی را که هند چند ماه پیش 
همان  تجربه کردن  درحال  ایران  در  ما  حالا  کرد،  تجربه 
روزهای تلخ و سیاه هستیم، بحرانی که امروزه با تلاش های 
بی وقفه و قابل تقدیر کادر درمان و بهداشت کشور روبه رو 

شده است. 
پیک پنجم کرونا زودتر از آنچه که فکرش را می کردیم 
کشور را فرا گرفت. این روز ها تخت خالی و دارو کیمیا 
شده و آمبولانس ها آژیرکشان در خیابان های شهر به دنبال 
یافتن تخت خالی برای بیمار بدحال هستند و در اوضاعِ 
فراقرمز کرونایی آنان که خسته تر از قبل در خط مقدم کرونا 

ایثارگری می کنند، کادر درمان و بهداشت کشور هستند.
مدافعان سلامتی که در همین استان خودمان البرز، با دل 
و جان در خط مقدم مبارزه با کرونا، دست و پنجه نرم 

می کنند، جان می  دهند تا عده ای جان ندهند، دوری از 
خانواده و فرزندان خود را تحمل می  کنند تا خانواده ای 

داغدار عزیزش نشود.
بدون شک تلاشِ امروز جامعه پزشکی کشور، ما را یادِ 
دوران دفاع مقدس می اندازد، جانفشانی های آن روزهای 
مردانِ غیورِ وطن که در دوران هشت سال دفاع مقدس 
در جبهه و خاکریزهای جنگ از جانِ خود گذشتند تا یک 
وجب از این خاکِ پاک را به دشمن ندهند، حال آنچه از 
رشادت های جامعه پزشکی کشور در این دورانِ همه گیری 
ویروس منحوس کرونا می بینیم،  تکرار جلوه های ایثار 
و فداکاری است که سالیان قبل در دوران ۸ سال دفاع 

مقدس نیز رخ داده بود.
همانند همان دوران، امروز هم درجنگی نابرابر و در صحنه 
دفاع  سال  هشت  حال وهوای  کرونا،  ویروس  با  مقابله 
مقدس در یادها زنده شد و بار دیگر فرزندان این مرز و بوم 
در جبهه سلامت همچون مدافعان وطن، جامه رزم پوشیده 
و برای حفظ سلامت مردم به میدان آمدند و ایثارگرانه در 
راه خدمت به بیماران از هیچ تلاشی فروگذار نکرده و نیز 
به خیل شهدا پیوستند، این بار جبهه ها هم پر شدند از 

فداکارانی که جان انسان ها برایشان ارزشمند است.
از جانگذشتگانی که مدت ها است با بیماران کرونایی در 
تماس هستند و اکثرا در طول این مدت مبتلا شده اند و 
کم نیستند پزشکان و پرستاران و کادر درمانی که دچار 

این ویروس شده و بر سر درمان بیماران 
جان باخته اند. شهدایی که فارغ از جان 
پاکشان، سرمایه های مملکت بودند و 
سال ها برای پرورش آن ها در دانشگاه ها 
و بیمارستان ها هزینه و زمان صرف 
شده و به راحتی از دست می روند و 
رخت عزا بر تن عزیزانشان می نشیند، 
بی شک هرچه از رشادت های کادر 
درمان و بهداشت کشور بگوییم، 

زحماتِ  از  قدردانی  به  قادر 

بی دریغشان نیستیم، گرچه تردیدی نیست که حماسه 
آفرینی خانواده سلامت از نظر دور نخواهد ماند و این 
سپیدپوشان، پرتلاش تر از گذشته برای رویارویی با این 

بیماری آماده ارائه خدمت هستند.
از اوضاع اسفناک  هولناکی که  اما در بین تمام اخبارِ 
مسرت بخش  خبری  می رسد،  گوش  به  کشور  کرونایی 
مخابره شد؛ »دانشگاه علوم پزشکی البرز رتبه یک کشوری 
درخصوص مدیریت و سرعت بخشی واکسیناسیون مبارزه 

با کووید ۱۹ در یکی از گروه های هدف را کسب کرد.«
در ابتدا جا دارد کسبِ این عنوان برتر و ارزشمند را از طرف 
مجموعه رسانه ای »دنیای هوادار« به تمام کادر درمان و 
بهداشت استان البرز علی الخصوص تلاشگرانِ حوزه سلامت 
و بهداشت در دانشگاه علوم پزشکی البرز تبریک بگوییم و از 
خداوند منان برای تمامی مدافعان سلامت کشور و استان 
البرز، آرزوی توفیق و سلامت کنیم. 
است،  گفتنی  همچنین 
شهبازی«  »عزیزالله 
استاندار البرز هم این 
ارزشمند  دستاوردِ 
محمد  »دکتر  به  را 
فتحی« رئیس دانشگاه 
البرز  علوم پزشکی 

تبریک گفت.

برگ زرینی دیگر در کارنامه درخشان مدافعان سلامت استان درخصوص مدیریت و سرعت بخشی واکسیناسیون مبارزه با کووید1۹؛

»دانشگاه علوم پزشکی البرز« رتبه اول کشور شد

داستان جلد

محمدرضا ولی زاده

  دبیر تحریریه

تاق اصناف
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خبر

آیت الله سید ابراهیم رئیسی درباره کلیات برنامه و کابینه 
معرفی شده به مجلس اظهار کرد: یکی از مشکلاتی که غیر از 
موضوع معیشت و کسب و کار در کشور داریم، آسیب دیدن 
اعتماد مردم است و این اعتماد باید برگردد و بازسازی شود. 

برگشت این اعتماد در گرو عمل به وعده ها است.

رئیس جمهوری افزود: عمل به وعده ها می تواند اعتماد را 
بازسازی کند و برگرداند و بنای بنده به عنوان یک خدمتگزار و 
دولت این است که به وعده ها عمل کنم. شما هم در مجلس 
شورای اسلامی مساعدت کنید در کمیسیون ها و صحن که 

دولت موفق شود به وعده های خود عمل کند.  
رئیسی گفت: این همان جلوه از صداقت است که مردم 
می بینند. آنچه که گفته می شود عمل می شود و اعتماد 
در  انتخابات و چه  دوره  در  بازسازی خواهد شد. من چه 
جلسات بعد از انتخابات عرض کردم بنای من عمل به وعده 
ها است و آن هم با یک ادعا نمی شود اثبات کرد جز این 
که مردم ببینند که دولت و وزرا و مسوولین مربوطه به وعده 

هایشان عمل کردند.
رئیس جمهوری افزود: به آنچه عرض کردم، اعتقاد دارم و از 
خداوند برای عمل به وعده ها مدد می گیرم. این که کسی 
تصور کند این وعده در واقع برای دوره انتخابات بوده است 
که هیجان ایجاد کند نه این گونه نیست چرا که ما در محضر 
خداوند متعال و شهدا هستیم سخنی که می گوییم باید قابل 
باور و بنای بر عمل باشد. این نقطه محوری است که مطرح 

شده و مطرح خواهد شد.

برنامه مفصلی تا چند روز آینده تقدیم نمایندگان می شود

رییسی یادآور شد: در محضر رهبر معظم انقلاب عرض کردم 
که آن ۶۵ صفحه یک برنامه کوتاه مدت و فوری است برنامه 
دولت سیزدهم با ۳۰ مساله کشور که برخی از آنها مسائل 
آن  به  ای  وزارتخانه  و  فرابخشی  بلکه  نیست،  دستگاهی 
پرداخته شده است. هم مساله و هم مشکل و راه کارهای 
برون رفت در آن مشخص شده است. با این قید یک مسوول 
مستقیم برای هرکدام وزارتخانه شناخته شده است و زمان 

بندی هم شده است.
رییس جمهوری گفت: مانند آنچه که به عنوان سند تحول در 
قوه قضاییه اقدام کردیم منتها سند تحول در دولت طبیعتا 
مفصل تر با موضوعات متنوع تر است که گستره دولت را در 

بر می گیرد.
رییسی عنوان کرد: مساله بعدی مساله مسئولیت هر کدام از 
اعضای دولت به صورت عام و تیم اقتصادی به صورت خاص 
است هر شخصی دارای مسئولیتی است و باید نسبت به 

مسئولیت خود پاسخگو باشد. 
رییسی بیان کرد: بنابر این نسبت به سفره مردم همه دولت 
مسئولیت دارد. نه یک فرد خاص. من مسئولم، معاون اول 
مسئول است و نسبت به هر بخشی وزیران، و مسئولیت 

مربوطه مسئولیت دارد.

بانک مرکزی باید نقش نظارتی 
جدی تری داشته باشد

رییس جمهور بیان کرد: نکته  این است 
که بنده هم به دولت ها گفته ام و هم 
اقتصادی،  متخصصان  نگاه های  در 
باید نظام بانکی را با همکاری مجلس 
و صاحبنظران اقتصادی و خود عزیزان 
ما در نظام بانکی مشغول هستند در 

کشور اصلاح کنیم.
رئیسی با بیان اینکه برای اصلاح نظام 
بانکی باید گام های موثری برداریم، 
گفت: بانک مرکزی از حالت توصیه 
کننده که فقط به بانک ها توصیه کند 

باید خارج شود و جایگاه نظارتی 
جدی پیدا کند و نظارت آن 

همراه با یکسری از پیگیری های جدی باشد.
وی خاطرنشان کرد: وقتی جدیت این کار در میدان عمل 
روشن و مشخص شود بانک مرکزی نظارتش بر  فقط توصیه 
از  این  اقدام و عمل است.  با  بلکه توصیه همراه  نیست 
ضرورت هایی است که حتما باید نسبت به بانک ها صورت 
بگیرد و جزو برنامه های دولت هم خواهد بود و ان شاءالله 

پیگیری کنیم.
وی همچنین گفت: درباره استفاده از اقوام و قومیت های 
برای  ظرفیت ها  از همه  بگویم  باید  استان ها  در  مختلف 
اداره کشور استفاده می کنیم. در کشور، استان ها، مناطق و 
قومیت های مختلف، ظرفیت های ارزشمند و قابل توجهی در 
میان اهل سنت و جوانان وجود دارد و ما در برابر خانواده های 
اهل سنت و شیعه هر دو مسئولیت داریم.  چه تفاوتی دارد 
جوان برومند کارآمدی در گوشه ای از مملکت با مدرک فوق 
لیسانس یا دکترا بیکار باشد از این قوم یا گویش باشد یا از 
آن قوم و گویش. دولت و رئیس جمهوری برای همه مردم 
است از هر گویش و قوم فرقی ندارد ترک یا لر باشد یا بلوچ 

و عرب و عجم.

 نسبت به همه مردم مسئول هستیم

رییسی تاکید کرد: نسبت به همه مسئول هستیم چه کسانی 
که به این دولت رای دادند و چه کسانی که به این دولت 
رای نداده اند و دولت در قبال همه آنها و نسبت به توجه به 
همه حقوق مردم مسئولیت دارد حتی ایرانیان خارج از کشور.

رییس جمهوری خاطرنشان کرد: ایرانیان خارج از کشور هم 
مانند ایرانیان داخل کشور از حقوقی برخوردارند و دولت در 
برابر آنان مسئولیت دارد چون آنان به این کشور و به سرزمین 
مادری خود تعلق دارند و اولین جایی که ایرانیان خارج از 
کشور می توانند سرمایه گذاری کنند در وطن خود و سرزمین 

پدری و مادری شان است.
رییس دولت سیزدهم ادامه داد: استفاده از ظرفیت عظیم 
نیروهای کشور و جوان کارآمد مورد توجه خواهد بود و من 
توصیه ام به همه مدیران کشور این است که با تمام وجود از 

این ظرفیت ها استفاده شود.
وی بار دیگر به برنامه دولت سیزدهم با بیان اینکه برنامه 
ها هم به صورت کیفی و هم کمی قابل اندازه گیری است، 
گفت: هم برنامه و هم مسوول برنامه و هم زمان برنامه و 
هم همکاران مشخص شده است. به زودی برنامه قطعی را 
خدمت شما تقدیم می کنیم که از ناحیه خود شما قابل پایش 

و اندازه گیری است که کجا اجرایی است.
این  خواهد  می  دلمان  کرد:  خاطرنشان  جمهوری  رییس 

خود  ناحیه  از  مطالبه گری 
نمایندگان و فرهیختگان 

به  باشد  کشور  در 
نحوی که در این 

و  آزمون  دوره 
نداشته  خطا 

باشیم و بتوانیم همه مواردی که پیگیری می شود و استفاده 
از همه تجربیات که دنبال کنیم. یعنی هم متولی و هم زمان 
بندی مشخص است مثل آنچه در قوه قضاییه دنبال کردیم و 
به عنوان یک برنامه تحولی مورد عنایت رهبری و بسیاری از 

فرهیختگان قرار گرفت.  

 لیست اموالم را به رهبری اعلام کردم

رییسی افزود: در مجلس قانون تصویب کردید این قانون با 
گذشت چند سال اجرا نشد، زمانی که من به قوه قضاییه 
آمدم، گفتم باید آیین نامه این قانون تهیه شود دوستان آیین 
نامه تهیه کردند و اشکالی که داشتند که موادی از این قانون 
ابهام دارد که البته گفتم ابهام قانون به معنای عدم اجرای آن 
نباید باشد بلکه باید اجرایی شود، آیین نامه را تصویب کردیم 
سامانه را راه اندازی کردیم بسیاری از مسوولان اموالشان را 

اعلام کردند و این سامانه به کارش ادامه داده است.
رییس جمهوری ادامه داد: اعتقاد و باور ندارم اگر قانون ابهام 
داشت باید آن را متوقف کرد با تعامل با مجلس بسیاری از 
ابهامات قابل رفع است به سوابق نگاه کنید ما اموال را اعلام 
کردیم، ضمن این که برای این که قانون را اجرا کنم خودمان 
ابتدا اموال را اعلام کردیم، در آن زمان که رییس قوه قضاییه 
بودم باید این موضوع را به رهبری اعلام می کردم که من 

اولین نفری بودم که این کار را انجام دادم.
رییس جمهوری با بیان این که تولید واکسن مساله  ما در 
موضوع کرونا به عنوان اولویت و اولین اولویت ما در کشور 
است، اظهار داشت: تولید واکسن داخلی اولویت ماست ما 
همزمان با افزایش واکسن داخلی واکسن از خارج وارد می 
کنیم باید ظرف مدت کوتاهی واکسیناسیون عموم مردم را 
پیگیری کنیم پیگیری های ما از  خارج کشور در حال دنبال 
شدن است ما این موضوع را در دستور کار قرار دادیم نه به 
صورت هفتگی بلکه به صورت روزانه، واکسینه کردن مردم از 
اولویت های دولت است امیدواریم تا قبل از فرارسیدن فصل 

سرما واکسیناسیون را در کشور اجرایی کنیم.
رییس دولت سیزدهم درباره موضوع مناطق محروم گفت: 
مناطق محروم از مواردی است که در برنامه توسعه ششم 
آمده و حتماً در برنامه توسعه هفتم به عنوان یکی از محورها 
مورد تاکید قرار خواهد گرفت. در برنامه دولت ما هم همینطور 
است مسئله مناطق محروم امری است نباید از آن غفلت 
کرد. البته همه مناطق مورد توجه ما است اما مساله مناطق 

محروم در اولویت است و حتما برای آن برنامه داریم.

اجرای عدالت اساس تحول در دولت است

وی اضافه کرد: با همکاری مجلس و بسیاری از دلسوزان در 
دانشگاه ها و محافل علمی می توان اقدام کرد ما هم آمادگی 
داریم اگر کار کاملا کارشناسی شده و مبتنی بر قوانین و 
مقررات باشد در میدان، اجرا کننده باشیم و باکی نداریم 

چه به ما بگویند و چه نگویند.
رییس جمهوری خاطرنشان کرد: اجرای 
ما  به  اما  دارد  مشکلاتی  عدالت 
آموختند و در سیره ائمه هم هست 
پس برای اینکه هم خودمان و هم 
امکانات مان را برای اجرای عدالت 
هزینه کنیم آمادگی داریم. اجرای 
عدالت می تواند اساس تحول در 
وقت  آن  و  دهد  شکل  را  دولت 
شیعه،  سنی،  که  دید  خواهید 
روستایی و شهری نخبه اجتماعی 

راضی خواهند بود.

ظرفیت های تولیدی 
غیرفعال در کشور 

فعال شود

دولت  رییس 
هم  د سیز

اظهار کرد: از همین تریبون در محضر نمایندگان مردم عرض کردم 
تعامل با همه کشورهای دنیا به ویژه همسایگان را جزو سیاست 
خارجی خود می دانیم به ویژه زمینه ای که برای تبادل اقتصادی 
و فعال کردن دیپلماسی اقتصادی وجود دارد.  کشور تولیدات و 
بازار بسیار خوبی در منطقه دارد اگر دیپلماسی اقتصادی فعالی 

داشته باشیم می تواند زمینه را برای صادرات فراهم کند.
وی با بیان اینکه صادرات موجب افزایش تولید و رونق تولید 
و به حرکت درآوردن چرخ های تولید می شود، گفت: باید حتما 
ظرفیت غیرفعال تولیدی را در کشور فعال کنیم. ۴۰ درصد 
ظرفیت کارخانه های ما غیرفعال است که باید فعال شود و 

نیازمند اقدام جدی و فوری است.
رییسی اضافه کرد: فعال کردن واحدهای تولیدی غیرفعال، 
اشتغال زیادی به همراه دارد و مراجعاتی را که شاهد هستیم 
به اشتغال تبدیل می شود که نیاز به کار جمعی پیگیرانه دارد 
و با بررسی هایی که در کمیسیون های تخصصی مجلس 

می شود، کاملا قابل اقدام و عمل است.
رییس جمهوری، مجلس را بهترین هیات های مستشاری 
برای دولت توصیف کرد و گفت: در مجلس مجموعه ای از 
نخبگان، کارشناسان و صاحب نظران هستند که می توانند 
مشاورین امینی برای همه دولت ها باشند و این ظرفیت 

ارزشمند کشور باید مورد توجه قرار بگیرد.
رئیس دولت مردمی درباره مسئله معرفی وزیران پیشنهادی و 
چگونگی بررسی وضعیت این افراد گفت: برای اینکه بتوانیم 
به نیروهای کارآمد، فساد ستیز و مردمی برسیم چه طریقی 
را طی کرده ایم این به این معنا نیست که اگر وزیری معرفی 
شد مسئولیتش با افراد، گروه و جریانی است که او را معرفی 

کرده اند.
وی ادامه داد: مسئولیت ما برای بررسی و پیگیری و شناخت 
نسبت به شخصیت آن فرد و توانایی اینکه بتواند این کار 
عظیم را در جایگاه وزیر انجام دهد سر جای خود است و من 
فقط خواستم روش کار را توضیح دهم تا در جریان روش کار 
قرار بگیرید. مسئولیت که با خود وزیر محترم چه آن بخشی 
که با خود ما است، سر جای خود محفوظ است و تردیدی در 

این زمینه وجود ندارد.
رییس جمهوری ابراز امیدواری کرد که بخش های مختلف 
و مردم که امروز امید بستند این دولت بتواند مشکلات را 
رفع و گره ها را باز کند، این امیدها روز به روز افزایش پیدا 
کند و افزایش این امیدها به این صورت است که در عرصه 
عمل و اجرا بتوانیم به تعهدات عمل کنیم و آنچه گفتیم 

پایبند باشیم.  
وی تاکید کرد: همه اقوام عرب، ترک،  بلوچ، لر و عجم بدانند 
که سمت و سوی دولت، صادق اللحن و صادق القول است و 
برای اجرا و عمل می کوشد. اما شاید برخی از اقدامات زمان بر 
باشد و مردم توقع دارند کارهای زود هنگام و محسوس انجام 

شود.
رییسی با اشاره به اصلاحیه برنامه بودجه ۱۴۰۰ گفت: تیمی را 
مامور اصلاحات برنامه ۱۴۰۰ کرده ام و بودجه ۱۴۰۱ هم در برای 
نخستین بار در دولت ما بسته می شود. بودجه ۱۴۰۱ را طوری 
تنظیم می کنیم که مشکلاتی که امروز کشور با آن مواجه 

است را به حداقل ممکن برسانیم.
بالای  اعتماد  رای  بر  مبتنی  که  دولتی  کرد:   اضافه  وی 
نمایندگان باشد روحیه بهتری برای انجام وظیفه خواهد 
داشت و حتما برای نمایندگان دولت و اعضای کابینه پشتوانه 
ارزشمندی برای  قوت دولت در بخش های مختلف خواهد 
بود. اگر نام برخی افراد را آورده ام و نام برخی را در جلسه 
نیاوردم می گویم که به همه احترام می گذاریم و امیدوارم 

خداوند به ما توفیق دهد.
از  می گویند  من  به  نمایندگان  برخی  داد:  ادامه  رییسی 
حرف های ما ناراحت نشوید و من اصلا ناراحت نمی شوم 
چون شما بهترین ناظران و امنای مردم هستید و هر چه 
بگویید برای اصلاح امور و دولت کمک خواهد کرد و شما 
را خیرخواه می دانیم و مطالبی که از در خیرخواهی مطرح 

می کنید برای اصلاح امور مثمرثمر می دانیم.

»رئیس جمهور« در مراسم بررسی صلاحیت وزرای پیشنهادی مطرح کرد:

بنای دولت عمل به وعده هاست

دولت

»دنیای هوادار« یاد و خاطر زنده یاد »دکتر مهران عبدالهی نامی «
- شهید مدافع سلامت - را گرامی می دارد
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اجتماعی
 آیا بعد از تزریق واکسن کرونا ویتامین مصرف کنیم یا نه؟!

در مطالعات انجام شده در سایر واکسن ها، تاثیر منفی ریزمغذی ها و ویتامین ها بر روی عملکرد واکسن گزارش نشده است و حتی مطالعاتی در 
این زمینه وجود دارد که نشان می دهد مصرف ریزمغذی ها »حتی در اشَکال دارویی«، تا حدودی به بهبود وضعیت ایمنی کمک میکند، با توجه به 
 D ، C ،B۱۲ اثر وضعیت تغذیه در بهبود پاسخ به سایر واکسن ها، پیشنهاد شده است که مکمل های تغذیه ای به عنوان مثال حاوی ویتامین های
،A، B۶، B۹ و E و مواد معدنی مانند روی، مس، سلنیم و آهن برای سالمندان در چند هفته قبل و بعد از دریافت واکسن کووید-۱۹ تجویز شود.

در دو دوره گذشته شورای اسلامی شهر کرج، بسیاری 
از فعالان عرصه خبر و رسانه، بدون رعایت هیچگونه 

ضابطه ای در شهرداری کرج به صورت نیروی کارمندی، 
کارگری یا نیروی شرکتی جذب شده اند و عموما افرادی 
برحقی  یا  تند  انتقادهای  اند، که سابقه ی  جذب شده 
به مدیران یا اعضای شورای شهر داشته اند و پس از 
بکارگیری، در خدمتِ تمجید سازمان و مدیران بالادستی 
شهرداری  تبلیغاتی  اهداف  راستای  در  نهایتا  یا  بوده 
بصورت یکطرفه به تولید محتوای سفارشی برای شهرداری 

پرداخته اند.
یکی از مواردی که باید موردِ توجه اعضای شورای ششم 
شهر قرار گیرد، حضور افرادی در جلسات و ساختمان  

شورای اسلامی شهر کرج است که از یک طرف شاغل 

در شهرداری کرج می باشند و از طرف دیگر در نقش 
شهر  شورای  رسمی  جلسات  در  رسانه،  عرصه  فعالان 

شرکت می کنند.
از  اکنون  هم  که  رسانه ای  فعالان  اینگونه  که  آنجا  از 
کارمندان و کارگران شهرداری هستند، باید از حضور در 

جلسات رسمی شورای شهر بدون دعوت رسمی آن نهاد، 
منع گردند و شورای اسلامی شهر مانع اشغال صندلی 
خبرنگاران رسانه ها گردد، چرا که معمولا نقش رسانه 
ای این افراد و فعالیت آنها یا در راستای تمجید و تملق 
برای مدیران بالادستی شهرداری بوده و مانع از انتقاد 
رسانه  توسط  دیده شدن مسائل مختلف  و  سازنده 
های بی طرف می گردد )این موضوع برخلاف اصل 
بی طرفی رسانه ها می باشد( و یا شرکت آن ها در 
جلسات شورای شهر بسان حضور مدیران و کارمندان 
که  می باشد  جلسات  در  شهرداری  عمومی  روابط 

حضوری پُرشمار و غیرضروری میباشد.
از طرفی اغلب این افراد در ساعات اداری که باید در 
ساختمان  راهی  باشند  داشته  حضور  خود  کار  محل 
شورای شهر کرج می گردند که این نوع حضور حتی در 
ساعات غیراداری شائبه لابی گری با اعضای شورای شهر 

را تقویت میکند.
شورای  رئیس  عنوان  به  چپردار  جناب  خواهشمندیم 
اسلامی شهر کرج، همچون دوره چهارم مانع حضور این 
افراد در ساختمان شورای شهر گردد تا جلسات رسمی 
شورای شهر، با حضورِ خبرنگاران و فعالانِ مستقلِ عرصه 

خبر در شفافیت کامل برگزار شود.

انتظارِ به حق اصحاب رسانه از »رئیس شورای شهر«؛

الزامِ منع ورود فعالان رسانه ای شاغل در شهرداری به جلسات رسمی شورای شهر!

یادداشت

مدیریت  شرکت  مدیرعامل  مشهدی«  رجبی  »مصطفی 
شبکه برق ایران گفت: با بازگشت ساعت کاری اداره ها از 
اول شهریور ماه به روال گذشته )از ساعت ۷:۳۰ تا ۱۴:۳۰( 

شاهد افزایش مصرف برق خواهیم بود.
وی ادامه داد: اداره ها تا ساعت ۱۳ مشغول به کار بودند 
که یک ساعت و نیم به این زمان اضافه شده است، با 
توجه به اینکه تا زمان حضور کارمندان سیستم های 
سرمایشی و روشنایی فعال است، شاهد افزایش مصرف 

برق خواهیم بود.
مدیرعامل شرکت مدیریت شبکه برق ایران خاطرنشان 
کرد: این امر سبب می شود ۳۰۰ تا ۴۰۰ مگاوات میزان 
افزایش یابد، امیدواریم این مساله  مصرف برق تهران 
محدودیتی در تامین برق برای ما ایجاد نکند اما طبیعتا 
افزایش مصرف را شاهد خواهیم بود و باید راه چاره ای 

برای آن در نظر گرفت.

سخنگوی صنعت برق در پاسخ به این سوال که با توجه 
به عادی نشدن شرایط تامین برق آیا مذاکره ای برای 
اجرانشدن این طرح صورت گرفته است، ادامه داد: این 
تصمیم از سوی استاندار تهران اتخاذ شده و ما نیز تابع 
هستیم و اگر ضرورت باشد حتما طرح مساله خواهیم 

کرد.
به گفته رجبی مشهدی در هفته جاری روند افزایش دما 
را خواهیم داشت لذا لازم است مشترکان همکاری لازم را 
با صنعت برق داشته باشند تا از این شرایط عبور کنیم، 
مدیرعامل شرکت مدیریت شبکه برق ایران  از اداره ها و 
بانک ها خواست تا وسایل سرمایشی را یک ساعت قبل 
از خروج کارمندان و ساعت خاتمه کار خاموش کنند، 
مصرف برق در روز عاشورای امسال نسبت به زمان مشابه 
پارسال و با وجود کاهش پیک بار در مقایسه با سه ماه 

قبل هفت هزار و ۵۰۰ مگاوات رشد داشت.

»سید روح الله لطیفی« سخنگوی گمرک اظهار داشت: 
رصد  در  گمرک  یافته  سازمان  جرایم  با  مبارزه  مرکز 
محموله ها با مشکوک شدن به یک محموله میوه از مبدا 
شمال شرق کشور، موضوع را در دستور کار گروه مربیان 
سگ های مواد یاب قرار داد. گمرک خروجی اعلام شده 
آذربایجان غربی  این محموله »گمرک سرو« در استان 
اعلام شده بود. این محموله  به محض ورود به گمرک 
گمرک  به  دقیق  و  تخصصی  کنترل های  برای  »سرو« 

»بازرگان« منتقل شد.
گیلاس،  آلو،  گوجه،  اظهاری  کالای  داد:  ادامه  وی 
با  وزن خالص ۱۸هزار و ۹۶۰   آلبالو، هلوی منجمد 
کیلوگرم عنوان شده بود که  طی »کارنه تیر« از ایران 
به مقصد اسلونی در حال حرکت بود که پس از انجام 
»قارچ  ۱۶تن  مقدار  که  شد  مشخص  دقیق  بازرسی 

منجمد  میوه های  داخل   در  کوهی«   سیاه  دنبلان 
جاسازی شده بود.

سیاه  دنبلان  »قارچ  صادرات  داد:  توضیح  لطیفی 
گیاهی  ژنتیکی  ذخایر  جزء  اینکه  دلیل  به  کوهی« 
کشور است، ممنوع بوده و گمرک نیز بر اساس وظایف 
ملی و موضوعات و مفاد کنوانسیون های بین المللی 
از خروج ذخایر  مانع  زیست،  گمرکی و حفظ محیط 
ژنتیکی زیستی و ورود مواد آسیب زا به کشور می شود. 
قاچاقچیان »قارچ ترافل« )قارچ دنبلان سیاه کوهی( 
فروش می رسانند.  حتی  به  بالایی  قیمت های  به  را 
برخی قیمت آن را تا کیلویی ۵ هزار و ۷۰۰یورو اعلام 
تا ۹۰میلیون  این محموله  باشد  اگر چنین  می کنند. 
فروش می رسد، هر چند  به  دیگر  در کشورهای  یورو 
استخراج بی رویه این محصول ارزشمند از جنگل های 

کشور آن چنان آثار زیان باری به دنبال دارد که قابل 
محاسبه نیست.

سخنگوی گمرک تاکید کرد: قاچاقچیان بدون توجه به 
آسیب پذیری منابع ژنتیکی گیاهی و جانوری و صرفاً 
با هدف رسیدن به سودهای کلان اقدام به قاچاق این 
گمرکات  تقویت  و  تجهیز  می کنند.  ملی  سرمایه های 
کشور به دستگاه ها و تجهیزات کنترلی، به روز رسانی 
ری«،  »ایکس  دستگاههای  همچون  ساخت هایی  زیر 
در  و...  یاب«  مواد  »سگ های  »بارانداز«،  »لیفتراک«، 
ذخایر  خروج  از  جلوگیری  در  می تواند  کشور  گمرکات 

ارزشمند کشور مهم باشد.
وی افزود: در ماه گذشته نیز یک محموله قارچ دنبلان 
سیاه دیگر به وزن چهار تن در گمرک »پلدشت« کشف و 

به مقامات قضایی تحویل داده شد.

»مدیرعامل شرکت مدیریت شبکه برق« خبر داد:

مصرف برق تا ۴۰۰ مگاوات افزایش خواهد یافت

»سخنگوی گمرک« خبر داد:

گمرک از قاچاق ۹۰ میلیون یورویی قارچ سیاه ممانعت کرد

نفت و انرژی 

بازرگانی

مهدی شهیم

 نویسنده

»رئیس کمیسیون صادرات اتاق بازرگانی 
ایران« مطرح کرد:

تجارت با اوراسیا، راهکاری برای 
تقویت مبادلات بازرگانی

 با کشورهای ثالث
اقتصادی  توسعه  و  رشد  که  است  مولفه هایی  از  تجارت 
کشورها را تعریف می کند زیرا با واردات کالا هر کشور نیاز 
داخلی خود را تامین کرده و با صادرات محصولات تولیدی، 
دست  به  خود  برای  را  جایگاهی  بین المللی  بازارهای  در 

می آورد که به بهبود اقتصادی می انجامد.
دولت  رییس  رئیسی،  ابراهیم  روزهای گذشته سید  طی 
سیزدهم نیز در سخنرانی ها و دیدارهای خود با مقامات 
کشورها بر افزایش تجارت با کشورهای همسایه تاکید و 
این موضوع را از اولویت های کاری دولت جدید عنوان کرده 

است.
جمشید نفر رییس کمیسیون صادرات اتاق بازرگانی ایران 
تواند  می  اوراسیا  منطقه  داشت:  اظهار  گفت وگویی  در 
یک هدف فوق العاده برای توسعه صادرات ایران باشد و 
موافقت نامه تجارت ترجیحی فعلی، تمرینی مناسب برای 

مبادلات آزاد محسوب می شود.
وی با بیان اینکه باید تجارت فعلی مورد بررسی قرار بگیرد، 
خاطرنشان کرد: روند واردات و صادرات به اتحادیه اقتصادی 
اوراسیا نیاز به تحلیل و اقدام برای رفع موانع دارد تا شرایط 

مناسب تجارت خارجی مهیا شود.
اقتصادی  اتحادیه  عضو  کشورهای  اینکه  بیان  با  نفر 
اوراسیا می توانند نیازهای داخلی ایران را مانند خوراک 
ظرفیت  دیگر  سوی  از  کرد:  تصریح  کند،  تامین  دام 
بالایی برای صادرات صنایع غذایی به این منطقه وجود 
دارد که این توسعه تجاری نه تنها می تواند توازن در 
مبادلات را فراهم کند بلکه افزایش صادرات را نیز در 

پی داشته باشد.
وی افزود: چنین شرایطی تجارت آزاد را رقابتی می کند 
و موجب علاقه به توسعه مبادلات را در فعالان اقتصادی 

داخلی و کشورهای اوراسیا می شود.
رییس کنفدراسیون صادرات اتاق بازرگانی ایران خاطرنشان 
کرد: ارتباط با کشورهای همسایه به ویژه اتحادیه اقتصادی 
اوراسیا همانطور که از اولویت های دول سیزدهم قرار گرفته 
باید شتاب بگیرد که این برنامه ریزی ها با احصا مشکلات 

و رفع آنها ممکن می شود.
وی تاکید کرد: صادرات به کشورهای عضو اتحادیه اقتصادی 
اوراسیا باعث رشد و تقویت تجاری ایران می شود و می 
تواند مسیر مناسبی برای مبادلات با کشورهای ثالث ایجاد 

کند.
به گفته نفر، بررسی تجارت با اتحادیه اقتصادی اوراسیا 
عضو  کشورهای  با  تجاری  موافقت نامه  دهد  می  نشان 

مزایای فراوانی برای ایران دارد.
ایران ۲۵۸ میلیون دلار  ابتدایی سال ۱۴۰۰،  در سه ماهه 
کالا به اوراسیا صادر و ۳۴۷ میلیون دلار نیز از این کشورها 
وارد کرده است، روسیه در میان شرکای اصلی در اوراسیا، 
همچنان بالاترین سهم را به خود اختصاص داده است و 
۱۳۵ میلیون دلار از کل صادرات خود به اوراسیا را به روسیه 
انجام داده و پس از آن ارمنستان با ۶۰، قزاقستان با ۳۸، 

قرقیزستان با ۱۸ و بلاروس با پنج میلیون دلار قرار دارند.
به روسیه و سایر کشورهای  ایران  اقلام صادراتی  بررسی 
اوراسیا نشان می دهد که میوه های خوراکی با ۹۵ میلیون 
دلار بیشترین سهم را داشته اند و در این بین پسته ایرانی 
با پوست تازه پرطرفدارترین کالا بوده است. مواد پلاستیکی، 
سبزیجات، چدن، آهن و فولاد نیز دیگر اقلام صادراتی ایران 

به اوراسیا را تشکیل می دهند.
در مقابل چربی ها و روغن های حیوانی یا نباتی بالاترین 
میزان واردات ایران را تشکیل داده اند و پس از آن غلات، 
چوب، سبزیجات و محصولات شیمیایی معدنی اصلی ترین 

کالاهای وارداتی ایران از اوراسیا را شامل می شود.

اقتصاد
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فرهنگی

بلند  و  کوتاه  فیلم  مستند،  چند  با  ایران  سینمای 
داستانی در جشنواره »درخت زردآلو« ارمنستان با دیگر 
آثاری از سینمای جهان رقابت خواهد کرد، مستند بلند 
مازیار  کنندگی  تهیه  و  کارگردانی  به  دریایی  کاپیتان 
مشتاق گوهری و بالوره به کارگردانی و تهیه کنندگی 
عبدالقادر خالدی در بخش مسابقه فیلم های مستند، کل 
فاطمه ساخته مهدی زمان پورکیاسری در بخش رقابتی 

فیلم های بلند داستانی و داستان اوجان به کارگردانی 
شهرام بدخشان مهر در بخش اکران ویژه جشنواره مستند 
در  نمایش  به  ارمنستان  زردآلو  درخت  مردم شناسی 
خواهند آمد، این جشنواره از ۲۲ تا ۲۹ آگوست برابر با ۳۱ 

مرداد تا ۷ شهریور در ارمنستان برگزار می شود.
کاپیتان دریایی داستان سفر طولانی ماهیگیر، کاپیتان 
و همراهان با قایق ماهیگیری سنتی را در دل اقیانوس 

به تصویر می کشد، بالوره نیز نام یک آواز مقامی کردی 
است. این مستند نگاهی دارد به تلاش در شناخت و 
نقش آن در زندگی زنان کُرد. این فیلم در واقع اثری 

دانشجویی و اولین کار عبدالقادر خالدی است.
دیگر عوامل این فیلم می توان به تدوین و فیلمبرداری: 
عبدالقادر خالدی، تهیه کنندگی مشترک: عبدالقادر خالدی 

و سرگل مرادی اشاره کرد.

فارسی  ادب  و  زبان  فرهنگستان  واژه گزینی  گروه 
می گوید داستانی که درباره ریشه اصطلاح »ماست مالی 
کردن« رواج پیدا کرده نادرست است، گروه واژه گزینی 
سلسله  از  یکی  در  فارسی  ادب  و  زبان  فرهنگستان 
نوشتارهایش با عنوان »یک نکته ات بگویم« دراین باره 
نوشته است: »احتمالا شما هم داستان »ریشه قضیه 
ماست مالی کردن« را در شبکه های اجتماعی خوانده اید 
محمدرضا  ازدواج  زمان  به  مسعود،  محمد  قول  از  که 
با  دیوار دهات  پهلوی )۱۳۱۷ شمسی(، و سفید کردن 
کشک و ماست منسوب شده است. مانند بسیاری از 
داستان هایی که پس از رواج یک ضرب المثل ساخته 
می شوند، این قصه درست نیست. بررسی منابع فارسی 

نشان می دهد اصطلاح کنایی »ماست مالی کردن« از دوره 
ناصرالدین شاه به کار رفته است و حتی خود مسعود نیز 
در سال های ۱۳۱۱ و ۱۳۱۲ اصطلاح »ماست مالی« را در 
داستان هایش به کار برده است؛ همچنین منابعی مانند: 
فرهنگ لغات عامیانه جمال زاده )۱۳۷۶_۱۲۷۰ شمسی( 
و خاطرات حسینقلی خان نظام السلطنه مافی )۱۳۲۶ - 

۱۲۴۸ قمری(. 
منابع: سخنان دکتر حسینعلی رحیمی در برنامه صبح به خیر 
ایران، بخش فرهنگستان، شبکه یک )مورخ ۲۹/ ۸/ ۹۶(؛ 
فرهنگ لغات عامیانه، محمدعلی جمال زاده، تهران: فرهنگ 
نظام السلطنه  ایران زمین، ۱۳۴۱؛ خاطرات حسینقلی خان 

مافی، چاپ اول ۱۳۶۱، تهران: نشر تاریخ ایران.«

 )1st Born( »حقوق معنوی فیلم سینمایی »اولین تولد
در قالب فناوری بلاک چین به حراج گذاشته می شود و 
۵ درصد از سود این مزایده به تهیه واکسن کرونا برای 
ایران اختصاص می یابد، بر اساس اعلام رسمی امریکن 
برایتلایت فیلم پروداکشنز، برای اولین بار در تاریخ سینما، 
 )1st Born( تولد  اولین  سینمایی  فیلم  معنوی  حقوق 
ساخته علی عطشانی در قالب فناوری بلاک چین به حراج 

گذاشته می شود. 
این حراج از روز جمعه ۲۹ مرداد )۲۰ آگوست ۲۰۲۱( در 
غیر  توکن  صورت  به   /1stbornnft.com//:https سایت 
قابل معاوضه/ NFT آغاز شده و به مدت هفت روز ادامه 
دارد، برندگان این مزایده به جز دریافت امتیاز معنوی فیلم 
سینمایی اولین تولد )1st Born(، یک نسخه از این فیلم را 
به صورت فیزیکی و با امضای عوامل فیلم دریافت خواهند 

کرد. 
همچنین ۵ درصد از مبلغ نهایی مزایده به تامین واکسن 
کرونا برای ایران اختصاص داده می شود، توکن غیر قابل 

معاوضه یا NFT نوعی خاص از توکن های رمزنگاری شده 
است که با استفاده از فناوری بلاک چین گونه ای دارایی 

دیجیتال ایجاد می کند که قابل تکثیر نیست. 
فیلم سینمایی اولین تولد )1st Born( به کارگردانی علی 
فیلم  برایتلایت  امریکن  کمپانی  محصول  عطشانی، 
پروداکشنز است که اولین ساخته مشترک ایران و هالیوود 

به شمار می رود. 
تعدادی از بازیگران هالیوودی همچون ول کیلمر، رابرت 
نیپر، تام برنگر، تیلور کول، دنیز ریچاردز، دومنیک سوان، 
گِرگِ گرانبرگ، ویلیام بالدوین، کن دویتیان، جی عبدو، 
استیو وایلدر و کیان کاووسی در این فیلم ایرانی - آمریکایی 

به ایفای نقش پرداخته اند.
داستان اولین تولد نگاهی کمدی به روابط سیاسی بین 
ایران و آمریکا در بستری خانوادگی دارد. قصه این فیلم 
درباره دختری آمریکایی به نام کیت است که پدرش از 
سناتورهای جمهوری خواه مجلس سنا و از مخالفین اصلی 
ایران است و پسری ایرانی به نام بن که پدرش در ایران از 

مخالفان سر سخت آمریکا و هرگونه توافقی با آن هاست. 
کیت و بن چند سالی است در آمریکا با هم ازدواج کرده و 
زندگی آرامی دارند تا این که شرایط به گونه ای پیش می رود 

که دو پدر کنار هم قرار می گیرند.

حضور فیلم های ایرانی در جشنواره »درخت زردآلو« ارمنستان

یک اشتباه درباره »ماست مالی کردن«

حقوق معنوی یک فیلم سینمایی به حراج گذاشته می شود

شیر شتر برای درمان دیابت
مصرف مداوم شیر شتر در بهبود دیابت، کنترل فشار خون، گرفتگی 
عروق و پوکی استخوان نقش دارد، شیر شتر دارای آهن بالا و ویتامین 
های گروه b و c  است، شیر شتر همچنین در درمان دیابت موثر است 

به دلیل اینکه پروتئینی شبه انسولین در شیر شتر وجود دارد.

حضور آمریکا در خاورمیانه
 سریال می شود

کریس اوانز بازیگر نقش کاپیتان آمریکا 
آغاز«  »نقطه  کمپانی  موسس  که 

با  است،  رسانه ای  سازمان  یک 
و  بازیگر  مارک کاسن  همکاری 
فیلمساز و جو کیانی کارآفرین به 
بررسی گذشته، حال و آینده آمریکا 

در خاورمیانه پرداخته اند.
قالب یک سریال ۶  در  که  بررسی  این 

قسمتی شکل گرفته در حالی ساخته شده که آمریکا در آستانه 
ورود به دوره جدیدی از حیات سیاسی اش در خاورمیانه است. این 
سریال با عنوان »تاثیرگذاری و قدرت در خاورمیانه« با مجری گری 
ویل هرد مامور سابق سیا و عضو کنگره از تگزاس شکل می گیرد. 
هرد با توجه به دیدگاه های خودش و تجربیاتی که در این زمینه 
دارد پیش برنده مکالماتی ویژه با چندین سیاستمدار تاثیرگذار 
در عرصه سیاست خارجی آمریکا خواهد بود که در طول ۴ دوره 
ریاست جمهوری گذشته تغییراتی در این منطقه ایجاد کردند. 
جان بولتون نماینده سابق آمریکا در سازمان ملل، لئون پانتا وزیر 
دفاع پیشین، مایک پمپئو وزیر امور خارجه، جوزف وستفال سفیر 
سابق عربستان سعودی و باربارا بودین سفیر سابق یمن از جمله 
افرادی هستند که در این گفت وگوها حضور دارند. گفته شده این 
سریال ۶ قسمتی که قرار است از ۳۰ آگوست )دو هفته دیگر( 
روی آنتن برود، به بررسی بازیگران اصلی ملی، تاریخ، فرهنگ و 
تاثیر روابط استراتژیک آمریکا و مسایل نظامی آن در خاورمیانه 
می پردازد و زندگی نسل هایی را که تحت تاثیر این وقایع واقع 
شده اند و سال های با جنگ و بی ثباتی سر کرده اند بررسی می کند.

»قهرمان« در ایستگاه میامی!
از  ویترین پاییزه میامی جمز )Miami GEMS( که جزئی 
جشنواره بین المللی فیلم میامی است و هر ساله بهترین های 
دنیای سینما را در یک ویترین سه روزه می گنجاند، امسال 
از ۴ تا ۷ نوامبر )۱۶- ۱۳ آبان ۱۴۰۰( برگزار خواهد شد. از 
جمله فیلم های مدعی که حضورشان در این ویترین معتبر 
سینمایی تایید شده می توان به فیلم قهرمان آخرین ساخته 
ایرانی و بدترین آدم دنیا ساخته  اصغر فرهادی فیلمساز 
یواخیم تریر از نروژ اشاره کرد. فهرست کامل فیلم های حاضر 
در این رویداد اوایل ماه اکتبر )اواسط مهر( اعلام خواهد شد.

دوره گذشته از رویداد میامی جمز به دلیل شیوع کرونا به 
صورت مجازی برگزار شد، اما امسال فیلم های منتخب به 

صورت حضوری نمایش داده خواهند شد. 
فیلم هایی که در جشنواره فیلم میامی به نمایش درمی آیند، 
معمولا شانس بالایی برای دریافت اسکار بهترین فیلم بین 
المللی دارند. در دوره گذشته از جوایز اسکار، فیلم یک دور 
دیگر که در نسخه ماه دسامبر بخش نمایش های ماهانه 
جایزه  این  بود،  درآمده  نمایش  به  میامی  فیلم  جشنواره 
ارزشمند را دریافت کرد و توماس وینتربرگ برای ساخت این 
فیلم نامزد جایزه بهترین کارگردان شد. انگل، روزگار خوش، 
راز درون چشمهایشان، فروشنده، سینما پارادیزو و ضیافت 
بابت نیز از جمله فیلم هایی هستند که پس از نمایش در 
میامی جمز و جشنواره فیلم میامی، برنده اسکار بهترین 

فیلم بین المللی شدند.
قهرمان که در هفتادوچهارمین جشنواره فیلم کن برای اولین 
بار به نمایش درآمد و موفق به دریافت جایزه بزرگ هیات 
داوران این جشنواره شد، داستان مردی به نام رحیم را روایت 
می کند که از همسر اولش جدا شده و یک پسربچه مبتلا به 
لکنت زبان دارد. رحیم که سه سال به دلیل بدهی در زندان 
بوده، در یک مرخصی دوروزه سعی می کند سرنوشت خود 
را تغییر دهد اما به زودی در تاری تنیده شده از دروغ های 
مصلحتی گرفتار می شود. مجله ورایتی چندی پیش نیز در 
مطلبی از این فیلم به عنوان یکی از شانس های کسب جایزه 

بهترین فیلم در اسکار ۲۰۲۲ یاد کرده بود.

جهان سینما

سینما ی ایران

خانم دكتر محترم متخصص بیمارستان آبیک كه معطلی 
در راهبندان اتوبان را، پیراهن عثمان كردی و این همه 
واغریبا راه انداختی! چند نكته میاورم و سركارتان را به 

وجدانتان می گذارم:
یک: كادر درمان خط یک مقابله با كرونا است ولی وسعت 
وظایف نیرو در همه بخش ها از كف میدان شهرها تا نقطه 

صفر مرزی، مثنوی هفتادمن كاغذ است.
دو: دو سال درگیری با كرونا و اجرای صدها طرح ترافیكی 
باید به شما این تجربه را آموخته باشد كه در اینگونه مواقع 
صبوری و گذشت و درک متقابل چاره ساز است نه شانتاژ 
و تصویرسازی و طبخ خوراک اماده برای رسانه های مغرض!
سه: شما كه اینقدر به وقت خود اهمیت می دهید بهتر 
نیست سكونت خود را هم به محل كارتان )آبیک - قزوین( 

ببرید!؟
چهار: فوت بیمار كرونایی به علت دیر رسیدن پزشک آن هم 
در بیمارستان نمی تواند چندان استدلال خوبی باشد و كمی 

عجیب به نظر می رسد.
پنج: اتوبان تهران-قزوین از راه های پربار و همواره ترافیک زا 
حتی در مواقع معمول است سركارتان كه از چندروز قبل 
خبر از باطل شدن ترددها و احتمال راهبندان داشتید و 

حتما تجربه آمد و شد در این محور مواصلاتی را دارید 
چرا در تنظیم وقتتان برای به موقع رسیدن به مریض خانه 

دقت نكردید؟
و اخر اینكه در این بحران)كرونا( سنگین جهانی كه 
كشور ما به حادترین وضع، دچار آن شده بهتر نیست 
به جای خودزنی و هرز انرژی و پرداختن به حواشی با 
همپوشانی و تمركز روی این نبرد سنگین رقم فوت 
ای  وظیفه  بیاوریم  پایین  را  خود  مظلوم  هموطنان 
كه به هر علت تاكنون موفق به انجام نسبی آن هم 

نشدیم.
در اخر لازم است یكبار دیگر بخشی مهمی از سوگندی 
)بقراط( را كه یاد كردید یادآوری كنم: سوگند می خورم 
از آلودگی به اموری كه با پرهیزگاری و شرافت و اخلاق 

پزشكی منافات دارد اجتناب ورزم....

خانم دكتر مريضخانه آبيک!
نخود هر آش!

سینما و تئاتر

کتاب و ادبیات

سعید  شفیعیان

 نویسنده
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ورزشی
»دنیای هوادار« یاد و خاطره زنده یاد »احمد جانعلی « 

-پیشکسوت اسبق سایپا- را گرامی می دارد

تاتامی

»محمد بنا« تا پایان بازی های آسیایی 2022 
سرمربی باقی ماند؛

آقای خاص ابقا شد!
صبح روز شنبه و طی مراسمی که با حضور علیرضا دبیر 
رئیس، حمید سوریان نایب رئیس فدراسیون کشتی، کادر 
فنی و اعضای تیم ملی کشتی فرنگی در خانه کشتی شهید 
صدرزاده برگزار شد، حکم سرمربی گری محمد بنا که تا پایان 

بازی های آسیایی سال ۲۰۲۲ است، به وی اهداء شد.
علیرضا دبیر در این دیدار خطاب به کشتی گیران و کادر فنی 
گفت: از وجود محمد بنا استفاده کنید و اگر مشکلی دارید، 
ایشان مانند یک پدر می توانند به شما کمک کند، من محمد 
بنا را هم از نظر اخلاقی و نظم و هم از نظر فنی قبول دارم 
و تصمیماتی که توسط ایشان گرفته می شود با مشورت 

فدراسیون کشتی است.
دبیر تصریح کرد: محمد بنا نیز چرخه انتخابی تیم ملی را 
رعایت می کند و کشتی گیرانی را به مسابقات می برد که پیروز 
میدان باشند و اگر شما می خواهید حق خود را بگیرد، تمامی 
حریفان خود را شکست داده و در مسابقات نیز صاحب مدال 
شوید، خوشحالم که محمد بنا در کنار کشتی است، چراکه 
ایشان از زندگی و زن و بچه خود زده و در اردوهای تیم ملی 

تمام قد در خدمت کشتی است.
وی خطاب به کشتی گیران گفت: تا روزی که مانند یک 
سرباز در خدمت کشتی باشید و به مربیان خود بگویید چشم 
و حرف آن ها را قبول داشته باشید مدال می گیرید و اگر روزی 
برسد که فکر کنید که خودتان می توانید بدون کمک مربیان 
موفق شوید و حرف آن ها برایتان اهمیتی نداشته باشد، به 

هیچ جا نخواهید رسید.
دبیر گفت: همانطور که از کادر فنی تیم ملی کشتی آزاد و 
غلامرضا محمدی تا آخرین لحظه حمایت و پشتیبانی کردم 
به تیم فرنگی نیز اعتقاد دارم و مطمئن باشید من و حمید 
سوریان از کادر فنی و برنامه های تیم ملی کشتی فرنگی به 
صورت کامل حمایت و پشتیبانی خواهیم کرد چراکه اعتقاد 
دارم که محمد بنا برای خدا کار می کند و هدف شخصی ندارد 
و به دنبال موفقیت و کسب مدال در کشتی ایران است که 

این هدف ما و خواست همه مردم ایران است.
وی در پایان خاطرنشان کرد: برنامه ما تا المپیک پاریس است 
و زمان زیادی تا مسابقات کسب سهمیه المپیک نداریم، پس 
باید با همدلی و اتحاد به فکر موفقیت در این بازی ها باشیم.

سال   ۱۰ از  بیش  من  اینکه  بیان  با  بنا  محمد  ادامه  در 
جرأت  به  گفت:  داشتم،  برعهده  را  ملی  تیم  سرمربیگری 
می توانم بگویم که هیچ دوره ای مانند این دوره نبوده و در 
دو سال گذشته بیشترین حمایت و پشتیبانی از تیم های ملی 
کشتی صورت گرفته و ما بهترین امکانات را داشته و  اردوهای 

خوبی را برگزار کردیم.
بنا افزود: ما خیلی راحت با این فدراسیون کار می کنیم و 
هیچ مشکلی وجود ندارد و این یکی از دلایل اصلی موفقیت 
ما است. وی ادامه داد: موفقیت برای یک شخص نیست بلکه 
کار تیمی انجام می شود و من از تمامی همکارانم در تیم 
ملی نهایت تشکر را دارم، ضمن اینکه قدردان زحمات تمامی 
مربیانی که در سراسر کشور برای آماده سازی کشتی گیران 

تلاش می کنند، هستم.
بنا تصریح کرد: ما در بازی های آسیایی ۲۰۱۰  که در ۷ وزن بود 
صاحب ۴ مدال طلا شدیم، اما هدف و برنامه ریزی ما باید 
این باشد که بازی های آسیایی ۲۰۲۲ که در شش وزن برگزار 
می شود، صاحب ۶ مدال طلا شویم، هدفی جزء اینکه به اهتزاز 
درآوردن پرچم کشورم ندارم و تمام تلاش خود را برای رسیدن 

به این هدف خواهم کرد.

شایعات بی اساس در هر زمینه ای بدون شک مخل روح 
و روانِ انسان خواهند بود، با توجه به گسترش فضای 
مجازی و افزایش اینگونه پیج ها و سایت های غیرمعتبر 
که هیچگاه منبعی موثق در نشر اخبار نبوده اند، سرعت 
همه گیری شایعات افزایش می یابد، به طوری که اکنون 
با مراجعه به فضای مجازی و اخبارِ پیرامون نقل و انتقالات 
فوتبال ایران، خبری را به سرعت دریافت و بعد از چند 
لحظه، تکذیبیه آن را می بینیم و به راستی در اوجِ حیرت 

می مانیم که کدام خبر صحیح و کدام اشتباه است!
در اینکه انتشاردهندگان این اخبار کذب، دارای هدف و 
سمت و سویِ خاصی هستند که شکی نیست، اما بعضی 
از افراد در همین فضای ناخوشایند مجازی، پا را از این هم 
فراتر می گذارند و به راحتی اخبار مرگ و درگذشت شخصی 
را منتشر می کنند که به واقع، این عمل، امری مشمئزه 

کننده است.
بدون شک بازار شایعات و اخبارِ زرد در فوتبال ایران، در 

این فصلِ ملقب به نقل و انتقالات، نمود بیشتری دارد، 
زیرا در آن گردانندگان این منابع، سعی در بالا بردن قیمت 
بازیکنان معمولی و غالب کردنِ برخلافِ قیمت واقعی 

آن ها هستند.
متاسفانه با وجود این که بسیاری به این امر واقف هستند 
اما بازهم چنین مسائلی در فصول نقل و انتقالات به وفور 
عنوان می شود تا مربی یا مدیر تحت فشار هوادار قرار 
گیرد و به این خواسته های نامعقول تن دهد، بدون شک 
بعضی از دوستان که دست به فوروارد و انتشار خوبی هم 
دارند ناخواسته بازیچه دست این افراد شده و باعث هجمه 
بیشتر در فضای مسموم نقل و انتقالات و سوهان روح 

هواداران می شوند.

حال وظیفه ما چیست؟ یقینا در این موارد ما نباید به 
هر خبر یا گمانه زنیِ انتقالی توجه کنیم و بدون توجه 
به منبع معتبر به انتشار آن بپردازیم، یقینا تا قرارداد هر 
بازیکنی در هیات فوتبال یا دفتر باشگاه ثبت نشود، آن 
قرارداد فاقد ارزش و اعتبار قانونی است پس بهتر است، تا 
انتقالی به صورت صد در صد قطعی نشده، از انتشار خبر آن 
بپرهیزیم و تا جایی که ممکن است از نقل قول مدیران، 
مدیربرنامه ها و بازیکنان نیز چشم پوشی کنیم تا با این 
کار جلوی کسبِ این سودجویان گرفته شود، در آخر گمان 
می کنم مردم، با همه مشکلاتشان شاید تنها دلخوشی  شان 
همین فوتبال باشد، پس تلاش خود را انجام دهیم تا 

خدای نکرده با خبر کذب، باعث ناراحتی مردم نشویم!

بازارِ داغِ گران فروشی؛

»بنجل فروشی« در بازار مکاره نقل و انتقلات!

خارج از گود

فرشید گله داری

 نویسنده و خبرنگار

بدون شک بازار شایعات و اخبارِ زرد در فوتبال ایران، در این فصلِ ملقب به نقل و انتقالات، نمود 
بیشتری دارد، زیرا در آن گردانندگان این منابع، سعی در بالا بردن قیمت بازیکنان معمولی و غالب کردنِ برخلافِ 

قیمت واقعی آن ها هستند.

دیدارهای رده بندی و فینال پنج وزن نخست رقابت های 
کشتی فرنگی جوانان قهرمانی جهان در شهر اوفا روسیه 
برگزار شد که نمایندگان کشورمان صاحب یک مدال طلا 

و ۳ برنز شدند.
بر همین اساس در وزن ۵۵ کیلوگرم امیررضا ده بزرگی 
پس از استراحت در دور نخست در دور دوم با نتیجه ۵ 
بر ۴ از سد المیر علی یف از آذربایجان گذشت. وی در 
دور سوم و در مرحله یک چهارم نهایی مقابل آدم اوزون 
از ترکیه با نتیجه ۸ بر صفر به برتری دست یافت و راهی 
مرحله نیمه نهایی شد. ده بزرگی در این مرحله با نتیجه 
۶ بر صفر ایسخار کوربایف از قزاقستان را مغلوب کرد و به 

دیدار فینال راه یافت. وی در این دیدار با نتیجه ۳ بر یک 
از سد علی مردون عبداله یف از ازبکستان گذشت و به 

مدال طلا دست یافت.
در وزن ۶۳ کیلوگرم ایمان محمدی پس از استراحت در 
دور اول، در دور دوم با نتیجه ۸ بر صفر چیز لاجوآی از 
آمریکا را مغلوب کرد. وی در دور سوم و در مرحله یک 
چهارم نهایی با نتیجه ۱۱ بر ۳ مغلوب ساید باکایف از 
روسیه شد و با توجه به حضور این حریف در دیدار فینال، 
محمدی راهی گروه بازنده ها شد. وی در این گروه مقابل 
ضیا باباشوف از کشور آذربایجان با نتیجه ۸ بر صفر پیروز 
و راهی دیدار رده بندی شد. وی در این دیدار با نتیجه ۸ 

بر صفر مانوئل استویچا از رومانی را از پیش رو برداشت و 
به مدال برنز دست یافت.

پس  دخت  آذرم  محمدحسین  کیلوگرم   ۷۷ وزن  در 
از استراحت در دور نخست در دور دوم با نتیجه ۸ بر 
صفر واسیل کوجوک از رومانی را مغلوب کرد. وی در 
دور سوم و در مرحله یک چهارم نهایی با نتیجه ۱۲ بر 
۴ مغلوب اکسایوس موکوبو از نروژ شد و با توجه به 
راه یابی این کشتی گیر به دیدار فینال، آذرم دخت به 
گروه شانس مجدد رفت. وی در این گروه با نتیجه ۵ بر 
۲ از سد کریستوفر کلانی از مجارستان گذشت و راهی 
دیدار رده بندی شد. آذرم دخت در این دیدار و در یک 
کشتی تماشایی با نتیجه ۸ بر ۴ از سد عماد ابوالاتا از مصر 

گذشت و صاحب مدال برنز شد.
در وزن ۱۳۰ کیلوگرم امیرمحمد بیات پس از استراحت 
در دور اول در دور دوم با نتیجه ۲ بر ۳ مغلوب سرخان 
ممدوف از آذربایجان شد و با توجه به حضور این کشتی 
گیر در دیدار فینال، بیات به گروه بازنده ها رفت. وی در این 
گروه مقابل توماس واورزینزیک از لهستان با نتیجه ۴ بر ۱ 
به پیروزی دست یافت و راهی دیدار رده بندی شد. بیات 
در این دیدار نیکولاس نتونیاس از یونان را با نتیجه ۶ بر 
۳ از پیش رو برداشت و به مدال برنز دست یافت، در پایان 
مسابقات مقدماتی پنج وزن دوم نیز سعید اسماعیلی در 
وزن ۶۰ کیلوگرم به دیدار فینال راه یافت، مرتضی القوسی 
در وزن ۹۷ کیلوگرم به دیدار رده بندی رفت و امیر عبدی و 
محمد ناقوسی در اوزان ۷۲ و ۸۲ کیلوگرم در گروه شانس 

مجدد )بازنده ها( حضور دارند.

کشتی فرنگی جوانان قهرمانی جهان؛

یک مدال طلا و ۳ برنز سهم ایران در ۵ وزن نخست

قهرمانی جهان
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ورزشی
آشنایی با ۱۰ دوست کبد!

اسکن کنید

خلق  اسطوره  یک  که  برد  می  زمان  چقدر  داورزنی  آقای 
به  ها  اسطوره  تا  است  لازم  وقت  چقدر  و  چطور  شود؟ 
عنوان  به  متاُسفانه شما  فراموشی سپرده شوند؟!  دست 
رئیس فدراسیون والیبال ایران و عوامل غیروالیبالی دست 
نشانده تان، اسطوره ها و بزرگان افتخار آفرین والیبال ایران 
را از ذهنتان پاک کرده اید، چون راهتان را گم کرده و به 

بیراهه رفته اید!
آقای داورزنی ای کاش قبل از اینکه مرتکب اشتباه می شدید 
و پای سیاسیون را به فدراسیون والیبال باز می کردید، تاریخ 
والیبال ایران را ورق می زدید و نگاهی به اتفاقات خاطره 
انگیز و برخی از برهه های تاریخی و به یادماندنی و اسطوره 
های آن عصر که در رویدادهای  والیبال دخیل بوده اند می 

انداختید که همیشه در یادها ماندگارند.
عذابند!  در  سخت  روزهای  این  از  ایران  های  والیبالی 
علاقه مندانی  که چه در ایران  و چه در خارج کشور به 
رشد و پیشرفت والیبال وطنشان عشق می ورزند و همواره 
از اتفاقات شیرین قهرمانی در رده های نوجوانان و جوانان 
در رقابت های جهانی خرسندند، از نتایجی که تیم ملی در 
مسابقات لیگ ملت ها و بازی های المپیک۲۰۲۰ توکیو 
کسب کرده است کامشان تلخ و روحشان آزرده شده است. 
آقای داورزنی باز هم خاطر نشان می کنیم بهتر بود تاریخ 
پرافتخار والیبال را ورق می زدید تا بدانید ایران سرشار از 

اسطوره های فراموش شده والیبال است!
با اینکه می دانید بیشتر از نام های پرآوازه این بزرگان در 
آسیا، میزان علاقه مندی مردم قدردان به ویژه خانواده بزرگ 
والیبال به آنهاست، ولی احساس می شود، یک جای کار 
جنابعالی ایرادی اساسی دارد که بی خیالِ آن ها شده اید و از 
کسانی در فدراسیون استفاده می کنید که در والیبال جایی 

در اعراب ندارند!
با نهایت تاُسف باید بگوییم در والیبال ایران گاهی بر سبیل 
اتفاق، فقط یادی از اسطوره ها می شود، اما هیچیک از 
فدراسیون نشینان غیروالیبالی ازحال و روز این بزرگواران 
خبر ندارند زیرا خود را مالک الرقاب فدراسیون والیبال می 
دانند! جائی که متعلق به خاک خورده های میدان های 

والیبال است نه افراد غیر و بیگانه با والیبال. 
اسطوره هایی نظیر استاد حسن کرد، اکبر قادری، 

جهانگیر  ذوقی،  مصطفی  صالحیه،  مسعود 
قوام،  هوشنگ ملک لو، مهدی صابرپور، امیر 
استخری محمود مطلق،  فریبرز  حیدری،، 
بیژن  فخرالدینی،  فاروق  انصاری،  چنگیز 
روح الهی وصدها اسطوره های دیگری که 
درتهران و شهرستان ها به سر می برند و 
ذکر نامشان نیاز به چند صفحه روزنامه ای 
دارد که در این مختص نمی گنجد، کسانی 
که پایه گذار والیبال نوین در ایران بودند و 

در دل مردم جای داشتند، ولی امروز، روزگار سیاه بی مهری 
را تجربه می کنند! 

خیلی از کسانی که گذشته را به خاطر دارند بخوبی می دانند، 
تیم ملی ایران چه دوران سختی را پشت سر گذاشته تا 
در  شگفتی ساز  مردان  سترک  و  سروقامتان  شاهد  امروز 

میادین بزرگ جهانی و المپیک شده است!  
کسانی که روزگارانی با شور و هیجان و صف ناپذیری سالن 
هفتم تیر و شهید افراسیابی تهران و شهرهایی نظیر مشهد، 
تبریز، ارومیه، مازندران، گنبد، اصفهان، گیلان، کرمانشاه، 
کرمان، اهواز، زاهدان، سمنان، شاهرود، اراک، لرستان و به 
ویژه بروجرد را به لرزه در می آوردند چرا به دست فراموشی 

سپرده شده اند؟!
در نسل های بعدی هم کسانی را در والیبال داشتیم که 
سعید معروف یکی از آنهاست که در این روزهای تیره و تار 
والیبال ایران از تیم ملی خداحافظی می کند! که در دوران 
زیادی خیلی از باشگاه ها و تیم های قدرتمند جهان آرزوی 
حسرت داشتن چنین پاسور ارزنده و پنجه طلایی را داشتند!

ورزشی،  مجالس  و  مجامع  همه  در  اینکه  با  متاُسفانه 
فرهنگی و هنری دم از احترام به پیشکسوتان زده می شود، 
اهمیت  که  چیزی  تنها  به  والیبال  فدراسیون  در  ولی 
قائل نمی شوید، نگه داشتن حرمت و ارزش های والای 

پیشکسوتان است.
سازندگان والیبال ایران که نامشان به دهه های ۴۰ و۵۰  

می رسد، کار سازندگی را پیشه کردند تا امروز 
افتخار  و  قامت  سرو  جوانان  دارای 

سال های  ولی  باشیم،  آفرین 
و  انزوا  در  است  زیادی 

تنهایی به سر می برند و 
یا بعضی از آن ها روح 
ملکوت  به  پاکشان 

اعلی پیوسته است.
و  خراسان  خطه  از 
گیلان  و  مازندران 
زرخیز  سرزمین  تا 
تا  گرفته  خوزستان 
فارس،  زاهدان،  کرمان، 
آذربایجان  تا  اصفهان 

اردبیل،  شرقی و غربی و 
کرمانشاه، تهران، 

قزوین، همدان، لرستان، یزد و استان مرکزی، به جز چند شهر 
از حال و روزشان اخباری به گوش نمی رسد.

سیدمحمد  معروف،  کاپیتان  گذشته  روز  چند  همین 
موسوی و امیر غفور عطای تیم ملی را به لقایش بخشیدند 
کشورمان  والیبال  بدیل  بی  های  اسطوره  نظر  هر  از  که 
هستند و  بازهم می توانند تا المپیک ۲۰۲۴ هم تیم ملی 

والیبال کشورمان را حمایت کنند. 
می دانید چرا؟ چون فدراسیون در کار پایه و زیرساخت ها 
ضعیف عمل کرده، جایگزین مناسبی برای معروف، موسوی 
و غفور ندارد و با ساختاری ناکارآمد تا اینجا پیشرفته است، 
تا جایی که در بازی های المپیک مجبور از استفاده علی اصغر 
مجرد مصدوم شده که به زور اسپری و مسکن های قوی از 

وی در پست سرعتی زن ها استفاده کرده است! 
والیبال ایران به قدری بی مهر شده است که انتظار می کشد 
تا اسطوره هایش از دنیا بروند تا شاید مجلس ترحیمی 
بگیرد و آه و افسوس بخورد ودبا چند عکس و چند خاطره 

از آن ها یاد کند.
آقای داورزنی به تصور شما چقدر طول می کشد تا والیبال 
ایران این همه اسطوره خلق کند و چقدر طول می کشد 
که اسطوره هایش را فراموش کند؟ فدراسیونی که باداشتن 
بالا ترین دارایی با اسطوره هایش این گونه رفتار می کند، 
تخلف،  قبیل  از  متعدد  های  حاشیه  تحمل  به  محکوم 

بی اخلاقی و فساد است! 
آقای داورزنی متاُسفانه از پیشکسوتان دهه ۱۹ 
و۲۰ کمتر کسی در قید حیات است! 
از اسوه های اخلاق و اسطوره های 
دهه ۳۰ و ۴۰  هم چند تایی 
آنها  به  خدا  که  اند  مانده 
سلامتی و طول عمر باعزت 

عنایت فرماید.
بزرگان این دو دهه را که کلًا 
حداقل  اید!  کرده  فراموش 
اگر به نسل های بعدی توجه 
از وجود کسانی  می کردید و 
آقا  حاج  طلایی  دوران  در  که 
یزدانی خرم و ۱۵ سال مدیریت 
جنابعالی از جان برای سربلندی 
امور  گذاشتند،  مایه  ایران  والیبال 
مربوط به پیشکسوتان را رتق و فتق 
وجود  از  و  می کردید 
و  آنان 

کارشناسان واقعی والیبال به عنوان مشاور استفاده می 
کردید، حال و روز والیبال ایران این نبود!  

افراد  دست  به  نباید  را  والیبال  فدراسیون  امور  اداره 
از  بلدند شعار حمایت  فقط  که  بله قربان گو می سپردید 

والیبال و پیشکسوتان سر دهند! 
یاد استاد  بزرگانی همچون زنده  آنکه  از  نبود پیش  بهتر 
ابراهیم نعمتی ها از دست بروند و یا کاوه سرحدی را خانه 

نشین کنید،قدرشان را می دانستید؟
آقای داورزنی چرا ازاساتید گرانقدری همانند عباس مقدس 
کاوه  و  نفر  کاظم  کرد،  حسن  فخرالدینی،  فاروق  زاده، 
سرحدی در پست های کلیدی  فدراسیون بهره مند نبردید و 

از تجارت آنها بهره مند نشدید؟!
چرا از آقایان حسین تهرانی، ناصر میرفخرایی، امیر حیدری، 
علیرضا  موُذن،  علی  ابوترابی،  مهدی  پور،  صابر  مهدی 
بهبودی، امیر حسینی ها که گنج های گرانبهایی در پاسوری 
تیم های ملی بشمار می آمدند در کار پرورش پاسور کمک 
نگرفتید که روحشان در وجود والیبال ایران جاری است 
و وصلت این روح به پیکرشان، که از برد تیم های ملی 
در میادین جهانی و المپیک غرق در شادی می شوند و از 

باخت آن ها، غم سراپای وجودشان را در برمی گیرد.
دارند  ملی  عرق  و  تعصب  اینان  چون  چرا؟  دانید  می 
که  والیبالی  اصطلاح  به  آقایان  از  بعضی  برخلاف  و 
صندلی های فدراسیون را به ناحق اشغال کرده اند به دنبال 
منافع شخصی نبوده و نیستند و نیازی به تملق گویی و 

چاپلوسی ندارند!
آقای داورزنی والیبال ایران با والیبال جهان گره خورده و 
درهم آمیخته شده، اما به لطف سوءمدیریت و عدم برنامه 
ریزی مدون و اصولی جنابعالی از اعتبار و ارزش های والای 
دلاور مردان والیبال ایران کاسته شده است و از رده هشتم 
در رنکینگ جهانی به رده دوازدهم سقوط کرده که مقصر 
اصلی آن شخص شما هستید و در گردابی فرو رفته اید که 
خود به وجود آوردید و هرچه بیشتر دست و پا می زنید 

بیشتر در آن فرو می روید! 
اید دست  اینک که درمانده و عاجز مانده  آقای داورزنی 
به دامان کسانی  شده اید که با ناسپاسی از خود راندید 
و مجبور شده اید از آنان استمداد بطلبید! البته چاره ای 
جز این نداشتید چون کار میزبانی از مسابقات جهانی به 
مردانی کاردان و باتجربه ای مانند سعید درخشنده نیاز دارد 

نه افراد غیرتخصصی و والیبالی!
حضور مجدد آقای درخشنده را در این برهه بحرانی به فال 
نیک می گیریم ولی اینکه به جز خانم نرگس افشین در 
امر قضاوت از داوران شایسته ایرانی در این مسابقات نامی 
دیده نمی شود هم تاُسف بار است و هم باعث تعجب، که 

باز مربوط می شود به ضعف مدیریتی جنابعالی!
داوران  از  کمی  دست  ایران  المللی  بین  داوران  یعنی 
مراکشی، کامرونی، تونسی ونزوئلایی و ماکائوئی دارند؟! 
فدراسیون والیبال نیاز به یک حرکت جهادی دارد که با 
پایان یافتن مسابقات نوجوانان کشورمان در قهرمانی جهان 
بیشتر پیرامون این مسائل و مشکلاتی که فرا روی والیبال 

ایران قرار گرفته است خواهیم پرداخت. 
به امید رسیدن تیم ملی نوجوانان برومند والیبال ایران 
به کرسی قهرمانی و تجدید خاطره شیرین و فراموش 

نشدنی سال های گذشته...

امان از این فراموش کاری؛

والیبال ایران سرشار از اسطوره های فراموش شده!

توپ وتور

والیبالی های ایران از این روزهای سخت در عذابند! علاقه مندانی  که چه در ایران  و چه در خارج کشور به رشد و پیشرفت والیبال 

وطنشان عشق می ورزند و همواره از اتفاقات شیرین قهرمانی در رده های نوجوانان و جوانان در رقابت های جهانی خرسندند، از نتایجی که تیم 

ملی در مسابقات لیگ ملت ها و بازی های المپیک۲۰۲۰ توکیو کسب کرده است کامشان تلخ و روحشان آزرده شده است.  آقای داورزنی باز هم خاطر 

نشان می کنیم بهتر بود تاریخ پرافتخار والیبال را ورق می زدید تا بدانید ایران سرشار از اسطوره های فراموش شده والیبال است!

اصغر قلندری
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اخـــبــار  کـــــوتاه

آیا میشود در دز اول و دوم از واکسن های مختلف استفاده کرد؟!
جلیل توکل افشاری، عضو هیات علمی دانشگاه علوم پزشکی مشهد 

نوع  دوم یک  و  اول  دز  در  که  توصیه جدی می شود  کرد:  اعلام 
واکسن تزریق شود، اگر واکسن ها از یک نوع نبودند، حتما از یک 

نوع پلتفرم باشند، در غیر این صورت به هیچ وجه نباید این 
اتفاق رخ دهد و خطرات بسیاری دارد.

واکسیناسیون زنان باردار با شرایط خاص آغاز شد! 
مادران باردار با سن حاملگی ۱۲ هفته و بیشتر پس از انجام مشاوره توسط ماما 

در پایگاه سلامت، با صدور گواهی مجوز تلقیح واکسن به مراکز منتخب 
واکسیناسیون این گروه معرفی خواهند شد. به علت خطرات ابتلا به 

بیماری کووید-۱۹ در سه ماهه سوم بارداری، واکسیناسیون مادران با 
سن بارداری ۲۸ هفته و بیشتر در اولویت خواهد.

گردو بخوريد تا زياد عمر کنيد 
مصرف پنج وعده یا بیشتر گردو در هفته ممکن است بیشترین فایده را در 

کاهش خطر مرگ و میر و افزایش طول عمر داشته باشد، همچنین 
مصرف پنج وعده یا بیشتر گردو در هفته با ۱۴٪ کاهش خطر مرگ، 

۲۵٪ کاهش خطر مرگ و میر ناشی از بیماری های قلبی-عروقی 
و افزایش حدود ۱.۳ سال امید به زندگی همراه است.

کرونای دلتا ظاهری گول زننده دارد
رئیس بخش عفونی بیمارستان امام  رضا علیه السلام مشهد اعلام کرد: 

مردم به این مساله توجه داشته باشند که برای درگیری ریوی، منتظر 
تنگی نفس، سرفه و افت اکسیژن نباشند زیرا شروع درگیری ریوی، 

مخصوصا در سنین جوانی، میتواند با ادامه دار شدن علائمی 
همچون ضعف و بی حالی، تهوع، سرگیجه و... صورت گیرد.

کمک به پاکسازی ریه  با چای سبز 
چای سبز حاوی آنتی اکسیدان های زیادی است و میتواند به کاهش التهاب ریه ها 

کمک کند. این ترکیبات حتی میتوانند بافت ریه ها را از اثرات مضر استنشاق 
دود محافظت کنند، یک مطالعه ی جدید روی ۱۰۰۰ بزرگسال در کشور کره 

نشان داده است افرادی که حداقل ۲ فنجان چای سبز در روز مینوشند 
عملکرد ریوی بهتری نسبت به کسانی که چای سبز نمینوشند، دارند.

کودکان ناقلان کووید۱۹ به دیگر اعضای خانواده خود هستند
بر اساس نتایج این مطالعه که در نشریه JAMA Pediatrics منتشر 

شده است، از هر ۴ کودک مبتلا به کووید۱۹، یک نفر این 
ویروس را به سایر اعضای خانواده خود منتقل میکند و 

بیشترین خطر انتقال این ویروس به اعضای خانواده در 
میان نوزادان مشاهده شده است.

۳ علامت شاخص کرونای دلتا را بشناسید 
معاون مرکز بهداشت استان کرمانشاه اعلام کرد: علائم گوارشی هم در این 

نوع کرونا بویژه در کودکان شایع است، علائمی که از جمله آن میتوان 
به اسهال، استفراغ، دل درد و ... اشاره کرد، در میان علائم گسترده این 

سویه جدید، سه علامت آبریزش بینی، تب و گلودرد نسبت به بقیه 
شایع تر هستند.

علت احتمالی کووید طولانی مشخص شد
یک مطالعه جدید از »بالاتر بودن میزان لختگی خون« در بیماران مبتلا 

این موضوع  و  کووید۱۹ خبر می دهد  عوارض طولانی مدت  به 
می تواند توضیحی برای علائم ماندگار کرونا از جمله خستگی 

مداوم در این بیماران باشد که درمان این ویروس کشنده را 
طولانی تر می کند.


